
FRANCESC NADAL I VIDAL, PRESIDENT DEL FOMENT ESPORTIU CASSANENC 
 
Apassionat 
No es pot parlar amb Francesc Nadal del Foment sense tenir clar que la vetllada serà llarga, 
perquè la passió amb la qual reviu la història del club fa que la història de l'entitat es converteixi 
en una lliçó de coratge i, també, d'educació 
 

“L'esport fa integrar els joves” 
 
“El club és una eina de formació i integració social. Aquest ha estat un element clau per 
als joves del nostre municipi” 
 
“Ens cal tenir eines per poder treballar la cultura de l'esforç, i l'esport n'és una” 
 
 03/08/14 02:00  - Cassà de la Selva - Joan Trillas  
  
Francesc Nadal, president del Foment Deportiu Cassanenc, destaca, al marge dels mèrits 
esportius, que són molts, els valors que han estat l'essència del club. 
 

Què és el Foment per vostè? 
Una eina de formació i integració social. Aquest ha estat un element clau. 
 
De fet, aquesta idea que vostè planteja ja la tenien al cap els pares fundadors. 
Sí, quan el 1963 es van trobar un grup d'amics de diverses ideologies tenien clar que volien 
oferir a la societat de Cassà una alternativa al futbol. De fet, i si em permet, l'esport, i el futbol 
per descomptat perquè a Cassà tenim un gran club, és un element de cohesió. 
 
I també de valors. 
Naturalment. Això ho defensaré sempre. Tots aquells municipis que han sabut mantenir 
l'activitat esportiva tenen un jovent més integrat. 

 
En moments com els actuals, com valora i veu actualment l'associacionisme? 
Les administracions han retallat, això és cert, i això afecta. També és veritat que tot ha canviat 
molt i certament no és com abans. Per això cal tenir eines per treballar la cultura de l'esforç. 
L'esport és educació. Ja sé que l'educació s'ha de fer a casa, on s'han també de donar valors, 
però la pràctica esportiva, el sacrifici, ajuda en tot. D'aquí el treball que hem fet al Foment. No 
ha estat tot una bassa d'oli, no es pensi. En una entitat sempre hi ha coses. Això és normal. 
Però cinquanta anys treballant i, en el fons, ajudant a treballar aquests valors dels quals li 
parlava avalen, penso, la feina i tot el que s'ha fet i és farà. 
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